
 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE ÅR 2024 

NEURO Varberg-Falkenberg får härmed avge följande berättelse över verksamhetsåret 2024  

STYRELSE 

Ordförande:   Stana Danilovic 

Vice ordförande:  Frans von Lokhorst 
Sekreterare:   Ingrid Oom 
Vice sekreterare:  Anette Johansson 
Kassör:   Bengt Nilsson Avgick under året. Ersättare Patrik Ingemarsson  
Suppleanter:  Tommy Johansson  

Helen Ivarsson 
 

Adjungerande                         Leena Johansson 
 

Revisorer:  Gunnar Johansson 
Sven Erik Gustavsson 
 

Valberedning: Ljubica Danilovic, sammankallande 
Anna – Karin Nilsson, Ingela Carnelind Gavell 
 
Styrelsen har under året haft 11 protokollförda möten. 

KANSLIET 

Från och med 2022-01-01 har NEURO Varberg-Falkenberg sitt kansli i en hyresfri lokal på 

ABF i Varberg. Även ABF Falkenberg ger oss tillgång till sina lokaler och är behjälpliga med 

bland annat tryck av programblad. 

MEDLEMSANTALET 

NEURO Varberg-Falkenberg har vid årets slut 173 medlemmar. Dessa fördelar sig på: 

• Huvudmedlemmar 128 

• Hedersmedlem 1 

• Närstående medlemmar 44 

• Medlemmar som avlidit 4 

• Nytillkomna medlemmar under året 38 

ÅRSMÖTET 

Föreningens årsmöte hölls lördagen den 28 januari på ABF i Varberg. Stana Danilovic 

öppnade årsmötet. Förhandlingarna leddes av Gunilla Johansson. I samband med årsmötet 

hade den nytillsatta styrelsen möte för att fördela styrelseposter samt planlägga sitt arbete 

inför året. 

Efter årsmötet serverades smörgåstårta. Under fikan gavs medlemmarna möjlighet att 

komma med förslag om vilka aktiviteter vi ska göra i föreningens regi. 



VERKSAMHETEN 

VI har förlagt våra aktiviteter både till Varberg och Falkenberg. Vi har informerat om 

aktiviteter via mail, sociala medier Facebook NEURO Varberg-Falkenberg och Instagram 

neurovbgfbg), programblad samt telefonsamtal/ sms. 

Under året har våra aktiviteter innefattat: 

• Fysisk träning (vattengympa, yoga, dans för balans, promenader och mattcurling).  

Träningen är anpassad och var och en deltar efter egen förmåga och oberoende av 

vilken diagnos man har.  Träningen har skett i samverkan med andra 

intresseorganisationer. 

• Månadsluncher (varannan månad i Varberg och varannan månad i Falkenberg)  

• Samkväm (sommaravslutning i Varberg – ca 27 deltog och julbord i Björkängs 

vägkrog - 36 deltagare)  

• Föreläsningar  

• Vi har spelat Bingo med fina priser 

• Mattcurling 

• Matlagningskurs 

• Brödbakning i ved ugn 

• Kräftskiva 

• Aktiviteter i länsförbundets regi: 

                       -Resor Valjeviken 

-medlemsträff i Laxbutiken Heberg   

Under vår insamling till NEURO-promenaden i maj hade vi aktivitet vid Solviken med en 

promenad och lunch. 

NEURO-dagen uppmärksammades genom föreläsning av neurologer från Region Halland 

och musik från Holger med vänner på Komedianten i Varberg. 

NEURO Varberg-Falkenberg deltog vid Seniormässan i Varberg, Falkenbergs Sparbanksdagar 

och Föreningsmässan i Varberg där vi promotade föreningen genom att ha en bemannad 

monter.  

NEURO Varberg-Falkenberg har även samverkat i olika referensgrupper som exempelvis 

KTTR (kommunala tillgänglighetsrådet i Varberg och Falkenberg) 

Medlemmarna har under året erbjudits rabatterade priser på teater via Riksteater Halland.   

 

REPRESENTATION I KTTR (kommunala tillgänglighetsrådets referensgrupp) 

I Varberg representeras vi av Ingrid Oom och Anette Johansson 

I Falkenberg har vi representerats av Karin Östergren och Helen Ivarsson. 
 
REPRESENTATION I NEURO Länsförbundet 



Frans von Lokhorst och Ingvar Andersson har representerat oss i länsförbundet. 

 

REPRESENTANT  Valberedningen NEURO länsförbundet 

My Gustafsson 

REPRESENTATION I NEURO RIKS 

Inför kongressen 2025 deltog Stana och Frans i ett av fyra gruppmöten (Mölndal) i Sverige 

för att skapa riktlinjer för verksamheten. 

EKONOMI 

Föreningen har under det gångna året fått bidrag från NEURO-fonden till våra aktiviteter. Vi 

har även fått bidrag Sparbankstiftelsen, Varbergs kommun, Stora Coop Varberg, Horreds 

möbler, Sparbanken i Varberg, Ica Hajen. Ica Bua har sponsrat oss med förtäring och 

blommor från Mariannes Blommor. 

Vi har även fått en extra check på 2500 kr från personalen på Stora Coop i Varberg. 

 Uppföljning har redovisats till fonden 2024.12.31. 

• MEDLEMSAVGIFTEN till Neuro Riks 

2024 har varit 384: - för huvudmedlem per år och 216: - för stödmedlem. Lokalföreningen 

får en del av denna medlemsavgift. 

• BINGOLOTTO- SVERIGE LOTTEN 

Medlemmar som har en prenumeration av BINGOLOTTER eller SVERIGE LOTTER bidrar 

genom val att stödja vår förening med en liten summa varje månad. 

• STARGRIP (Flaskhållare) 

I samarbete med Reumatikerförening har vi sålt STARGRIP. Pengarna går till verksamheten. 

• HOPPETS ÄNGLAR 

Martina Vallerius har ritat Hoppets ängel speciellt till våran förening. Det finns vykort, 

knappar, magnet, nyckelring att köpa. Pengarna går till verksamheten i vår förening. 

• FRISKIS & SVETTIS VARBERG 

På Nyårsafton visade vi upp vår förening på Friskis & Svettis i Varberg. Vi hade bakat och 

motionärerna på gymmet kunde köpa fika för valfritt belopp. Pengarna gick direkt till 

föreningen och vi fick ihop 2227 kronor. 

 

SLUTORD 

Vi tackar för det förtroende som ni medlemmar gett oss under det gångna året. Vi har 

jobbat hårt och ser resultat. Vi vill även tacka de medlemmar för den support och hjälp vi får 

vid olika aktiviteter. 



Vid framför allt månadsluncherna har vi sett ett ökande intresse under året. Det har skapat 

många nya kontakter och varit mycket trevligt. Vi hade också en trevlig julavslutning med 

god mat. Nu ser vi fram mot att bygga vår verksamhet vidare. 

Vi hoppas att det kommande året ska engagera fler av våra medlemmar så att vi får 

möjlighet att vara det stöd de behöver. 

 

Vi får aldrig ge upp kampen att skapa ett samhälle där alla kan känna sig som en del i. Vi 

kan inte sluta att engagera oss, syns vi inte blir vi marginaliserade och det kan vi inte som en 

organisation som representerar personer med neurologiska sjukdomar och skador 

acceptera. Vi måste strida för rätten till ett värdigt liv. 

 

Som ordförande vill jag tacka var och en i hela föreningen för goda insatser under året och 

för det positiva arbetsklimat vi har. 

 

Styrelsen med suppleanter 

 
 
 
Stana Danilovic  Frans van Lokhorst 
 
 
 
 
Ingrid Oom     Anette Johansson 
 
 
 
 
Patrik Ingemarsson                       Leena Johansson 
 
 
 
 
 
Tommy Johansson   Helen Ivarsson 
 
 
 
 
Hans Reich    Ann Larsson 
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